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Verslag Algemene Ledenvergadering S.C. Excelsior d.d. 6 november 2023 

 

Aanwezig volgens presentielijst: 
Bestuur:  

Joris de Caluwé (voorzitter), Jacko van Ast (secretaris), Pieter van Stijn (penningmeester),  
Patrick de Bruijne. 

Leden van Verdienste:  
John van Tilburg, Jacko van Ast.  

Leden: 
Badr Ajsharf, Henk Bauer, Barros, Said Billet, Martin Borsboom, J. Bosman, Dien Bouamar, 
Leaxanno Brenet, J. Brussé, Turkilery Cephe, G. Fibbe, R. Essed, Jay Hollaar, Jaouad Lahmar, Wim 
van Merkensteijn, Patrick J. Pols, Mehdi Echankouki,  Ricardo Kattestaart, Jerry de Miranda, Rui de 
Miranda, Arthur Rasenberg, M. de Ridder, Marlon Soekardi, Marieke Smeele, A. Taroz, Arnold 
Vooijs.   

Aanwezig volgens constatering secretaris:  
Herman Brinkman, Gerard Ketel,  

Afwezig met bericht van verhindering:  
Bas Endlich, Thiemen Jan Hollaar, Simon Kelder, Bob de Lange, Erik van der Spek, Djan Sipahi, 
Michel de Visser, Cock van Zanten. 
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1. Opening. 
De voorzitter, Joris de Caluwé, opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Speciaal de 
ouders van jeugdleden krijgen een hartelijk welkom. Het bestuur gaat ervan uit dat de ouders van 
onze jeugdleden spreek- en stemrecht hebben. Randy Essed vraagt hoe je stemrecht kan invoeren 
als je hun stemmen nu al meetelt. Joris geeft aan dat er over de mogelijkheid van het uitsluiten 
van stemrecht van jeugdleden verschillende opvattingen bestaan, ook bij juristen. De voorzitter 
vraagt daarom of er iemand aanwezig is die bezwaar heeft tegen het meestemmen van ouders 
voor jeugdleden. Nu dat niet het geval blijkt te zijn, wordt vastgesteld dat ook de ouders van 
jeugdleden stemrecht hebben.   
 
2. Mededelingen. 
De secretaris, Jacko van Ast, leest de brief aan de ALV voor van bestuurslid Bas Endlich, waarin hij 
aangeeft wegens drukke werkzaamheden met zijn bestuurswerk te moeten stoppen. 
 
3. Notulen van de algemene ledenvergadering van 17 januari 2023. 
Er zijn geen op/aanmerkingen over de notulen. Ze worden vastgesteld en de secretaris wordt 
bedankt. 
 
4. Ingekomen stukken.  
Er zijn geen ingekomen stukken. 
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5. Jaarverslag secretaris 
Vanwege de vele onderwerpen die om tijd vragen kiest de secretaris ervoor niet te lang bij het 
verslag over vorig seizoen stil te staan. Wel doet hij een oproep voor een nieuwe 
vrijwilligerscoördinator. Nadat wordt geconstateerd dat er toch weer erg veel gebeurd is 
afgelopen seizoen, wordt het verslag door de ALV voor kennisgeving aangenomen.  

 
6. Jaarverslag penningmeester 
Penningmeester Pieter van Stijn licht toe aan de hand van de uitgedeelde financiële stukken en 
dankt Henk Lavrijsen voor het opstellen van de concept-jaarrekening. Verhoudingsgewijs werd 
alles wat nodig was duurder. Zo kwam er door inflatie druk te staan op de lonen en moest 
eenmalig worden gecompenseerd bij de medewerkers. Tegenvallers binnen de club waren 
lekkende daken, onderhoud, en materiaal dat aan vervanging toe was. Ook de nieuwe ballenkooi 
was kostbaar. 
Er is sprake van financieel herstel na de coronaperiode. Het verlies in het boekjaar 2022-2023 is 
beperkt gebleven tot een ruime 20.000 euro. Vooral aan de opbrengstenkant moet nog wel wat te 
verbeteren zijn. Het bestuur gaat ervan uit dat er begrip voor bestaat bij de ALV dat de 
contributie met 10 euro omhoog is gegaan.  
Wim van Merkensteijn vraagt naar het aantal leden dat geen contributie heeft betaald. De 
penningmeester geeft aan dat het naar schatting om 22 leden gaat, die om diverse redenen geen 
contributie hebben betaald: zoals vroegtijdig opstappen van leden, zware blessures, 
topsportbijdrage meiden, vrijstelling vanwege activiteiten voor de club, en systeemfouten bij de 
inning. Een aantal hiervan heeft een financiële blokkade gekregen en kan niet ergens anders gaan 
voetballen. Dit jaar gaat het veel beter met de inning, er is zo’n 82% al binnen. Bij niet betalen 
wordt er eerst gevraagd naar de reden hiervoor en bij een onbevredigend antwoord kan er daarna 
in beginsel niet meer worden gevoetbald.  
Het valt op bij Jeroen Bosman dat de kosten van fysiotherapie hoog zijn, terwijl hij weet dat er 
weinig gebruik van is gemaakt. Arthur Rasenberg betreurt het dat hij als coördinator zelf niet op de 
hoogte was van de mogelijkheid voor spelers om een fysio in te schakelen. 
Martin Borsboom is het niet duidelijk wat precies de kosten zijn die voor onderhoud etc. aan de 
stichting Woudestein worden betaald. Joris legt uit waarom de stichting eerder in verband met de 
bouw werd opgericht en geeft aan dat de stichting in beginsel alle onderhoudswerkzaamheden op 
zich neemt. Verder doet Martin de suggestie om met automatische betaling te gaan werken, en het 
toevoegen van een betaallink aan de e-mail met het contributieverzoek. 
Penningmeester en bestuur worden décharge verleend voor het financiële beleid. 
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Begroting 2023-2024 
 De penningmeester licht ook de begroting toe. Afgelopen jaar waren er relatief veel incidentele 
betalingen. Dat zou dit jaar beter moeten zijn, maar in het algemeen is er wel een stijging 
doorgevoerd. Volgend seizoen worden veld 1 en 2 voorzien van ledverlichting, maar deze 
investering wordt terugverdiend. Subsidies hiervoor zijn ook verruimd. Vergeleken met clubs in 
de regio zitten wij in het hogere kwartiel qua contributie. Ambitie voor de kantine is verhoogd. 
Loonkosten zijn gestegen maat inkomsten en uitgaven zijn als het goed is goed in balans.  
Martin Borsboom doet de aanbeveling voor het overzicht ook de realisatie van afgelopen seizoen  in 
het overzicht op te nemen. 
Wim van Merkensteijn vraagt zich af hoe het kan dat de contributie is gestegen terwijl de opbrengst 
gelijk gebleven is (a). Ook vraagt hij naar de achtergrond van de hogere kantineopbrengsten (b).  
Verder doet hij de suggestie een post onvoorzien toe te voegen (c), heeft hij de indruk dat de 
inkomsten te positief en de uitgaven te negatief zijn ingeschat (d) en vindt hij dat de contributie 
volledig moet worden geïnd (e).  
Voor wat betreft (b) geeft Patrick de Bruijne aan dat het assortiment van de kantine wordt 
verbeterd en de marge verhoogd, zodat de opbrengsten stijgen.  
Arthur Rasenberg valt het op dat de bijdrage van de opleiding (RJE) is verminderd van 10 naar 8 
duizend euro. De voorzitter geeft aan dat het aantal inspanningen voor de RJE is teruggelopen, 
zodat met een lagere vergoeding kan worden volstaan. Volgens Arthur zou deze vergoeding 
eerder omhoog moeten dan naar beneden. Pieter geeft aan dat het zorgvuldig is doorgerekend en 
dat dit eruit kwam. 
Een ander opvullend punt is dat de opbrengst van 7x7 met 1000 euro is verhoogd, terwijl er geen 
teams zijn bijgekomen. Jacko van Ast wijst in dit verband op het vertrek van team dat niet hoefde 
te betalen.  
Opbrengsten van reclameborden zouden in de naaste toekomst kunnen verminderen, zeker als de 
hoofdsponsors zouden besluiten zich terug te trekken. 
Wim doet wel het voorstel mogelijke tekorten te dekken met de door hem weer met Arthur 
Rasenberg te organiseren Bingo-avond. Hierop wordt enthousiast gereageerd door de aanwezigen.  
 
7. Bestuursvisie 
Joris de Caluwé geeft aan dat de afgelopen maanden veel overleg heeft plaatsgevonden over de hier 
gepresenteerde visie. Onder meer met de coördinatoren en staf en met de ouders in 
kleedkamersessies. Bas Endlich heeft hierbij een belangrijke rol gespeeld. 
Een bestuursvisie heeft een technische en een organisatorische kant. De eerste komt hier aan de 
orde, de tweede is onderdeel van de ontwikkelingen in de technische commissie die onder leiding 
staat van Pieter van Stijn. Deze wordt in een later stadium gepresenteerd. Pieter geeft al wel aan dat 
het technisch beleidsplan meer een jeugdopleidingsplan wordt, waar groei en ontwikkeling van de 
spelers centraal staan. Er wordt ook meer uitgegaan van principes dan van systemen.  
Centraal staat steeds dat respect bovenaan staat in de prioriteiten. Het valt Joris vooral als 
scheidsrechter, maar ook als toeschouwer op dat dit nog niet bij alle teams – en ouders- goed 
geland is. De volgende prioriteit in de visie is “plezier in het voetbal” en daarna komt winnen, 
“het presteren”. In het algemeen is er veel steun voor deze benadering gevonden, maar er moet 
nog wel overleg gepleegd worden over de invulling bij de interne competities en de bovenbouw. 
Jeroen Bosman vraagt zich af wat de visie is op het ontbreken van een standaardelftal. Mehdi 
Echankouki vraagt wat het perspectief is voor de spelers van de Jo23 elftallen als zij te oud zijn 
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voor de huidige elftallen. Uiteindelijk doel is om weer senioren-teams te gaan inschrijven. Dit in 
overleg met de spelers en staf.  
Martin Borsboom vraag zich af hoe je dit respect kan stimuleren. Wellicht door betere 
scheidsrechters aan te stellen? Joris geeft aan dat er juist cursussen zijn geweest die dit moeten 
verbeteren, maar dat het aantal deelnemers beperkt is. Arthur Rasenberg ziet hier een taak voor de 
oudere jeugd. Zij zouden verplicht moeten worden wedstrijden te fluiten van jongere teams. Een 
ander onderwerp is de samenwerking met de Bvo. Naar Arthurs mening hebben we jaren lang 
geprobeerd beter samen te werken, maar komt het er in de praktijk op neer dat de Bvo haar eigen 
weg gaat. Je moet steeds maar hopen op enige medewerking. Volgens John Brussé gaat dat 
inmiddels steeds beter, zeker in de onderbouw.  
Ivando Neenes vraagt zich af hoe het bestuur optreedt tegen bedreigingen die door ouders worden 
geuit. De voorzitter geeft aan dat dat op geen enkele manier wordt getolereerd. Eerst volgt voor 
de persoon in kwestie een gesprek met het bestuur. Afhankelijk van wat er is gebeurd wordt 
besloten tot wegsturen van de betreffende speler/ouder of het geven van een tweede kans. 
In algemene zin kan worden geconcludeerd dat de bestuursvisie wordt onderschreven door de 
ALV.   
 
8. Ingebracht agendapunt: voetbalschoenenverbod in de kantine.  
Eerst legt de voorzitter het agendapunt, ingebracht door de afgemelde Thieme Jan Hollaars, in 
grote lijnen uit. Thieme wil om diverse redenen dat het verbod de kantine te betreden met 
voetbalschoenen wordt beëindigd. De secretaris leest nog een aanvullende verklaring voor die 
Thieme kort voor de vergadering toezond. Patrick de Bruijne legt uit dat de vloer snel achteruitgaat 
als de jeugd er met noppenschoenen waar ze mee buitenlopen op loopt, vooral door de kleine 
steentjes etc. die er aan vast gaan zitten. 
Martin Borsboom wil graag benadrukken dat hij veel waardering heeft voor het feit dat deze 
prachtige vloer door Patrick de Bruijne werd geschonken aan de club. Toch denkt hij dat er voor 
voetballers grote nadelen verbonden zijn aan het verbod, en hij onderschrijft het standpunt van 
Thieme. Mitchell den Ridder ziet in de praktijk niet zoveel problemen, John Brussé sluit zich hierbij 
aan. Wat Turkileri Cephe zich afvraagt, is of er wel goed is nagedacht voordat de vloer werd gelegd. 
Er is in het algemeen begrip voor het bestuursstandpunt dat de vloer beschermd moet worden, 
om te voorkomen dat hij door beschadiging snel moet worden vervangen. Patrick de Bruijne geeft 
nog aan dat de vloer wel mag worden betreden met kunstgrasschoenen.  
Na enige discussie wordt besloten dat het voetbalschoenenverbod kan blijven bestaan. Er worden 
voor de kinderen WC’s geopend bij de kleedkamers 13-16. 
 
9. Statutenwijziging 
Na de introductie van Joris de Caluwé over de formele vereisten van het wijzigen van de statuten, 
vat secretaris Jacko van Ast de belangrijkste inhoudelijke veranderingen samen:  

- Art 3.1: toevoeging van “respect” als doelstelling van de vereniging; 
- Art 9.3: mogelijke toevoeging over maximaal toegestane aantal bestuurstermijnen (zie 

afzonderlijk schrijven); 
- Art 10.2: belet- en ontstentenisregeling; (nieuwe wettelijke verplichting). Hiervoor is de 

nieuw in te stellen financiële commissie aan zet; 
- Art. 10.7: verbod van stemmen door bestuursleden met een tegenstrijdig belang (nieuwe 

wettelijke verplichting); 
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- Art. 17.3: differentiatie van het aantal stemmen per lid is wettelijk mogelijk maar 
individuele bestuursleden kunnen nooit meer dan 50 % van het aantal stemmen hebben. 
(nieuwe wettelijke bepaling); 

- Art 20: de website wordt aangewezen als officieel verenigingsorgaan; 
- Ook is het taalgebruik gemoderniseerd. 

 
Omdat het bestuursstandpunt over de toevoeging van een te stellen maximum aan het aantal 
bestuurstermijnen, niet eenduidig is, worden twee varianten voorgelegd aan de ALV. De ALV 
besluit de tweede variant toe te voegen aan de statuten. Deze houdt in dat bestuursleden die in 
functie worden gekomen niet meer dan twee termijnen achter elkaar benoemd mogen worden. 
Het gaat dan om de functies van voorzitter, secretaris en  penningmeester. Ook Jacko van Ast kan 
niet meer benoemd worden voor een volgende termijn als secretaris, na 24 jaar de functie van 
secretaris te hebben uitgeoefend. Wel kunnen deze bestuursleden, indien de ALV dat wenst, 
opnieuw in het bestuur worden verkozen.  
Vanwege het belang van dit agendapunt vraagt de voorzitter of er ouders aanwezig zijn die het 
stemrecht van hun kinderen uitoefenen. Omdat er slechts twee ouders aanwezig blijken te zijn 
voor wie dat geldt, wordt besloten hun stemmen voor de zekerheid buiten beschouwing te laten. 
Vervolgens wordt het bestuursvoorstel (met variant 2 van de toevoeging aan art 9.3) unaniem 
aangenomen. Tevens wordt ermee ingestemd dat op 27 november een ALV wordt gehouden waar 
wordt gestemd over het nu aangenomen voorstel. Onafhankelijk van het aantal aanwezige leden 
zullen de nieuwe statuten dan definitief worden vastgesteld als twee derde van het aantal 
stemmen voor is.  

 
10. Bestuursbenoemingen:  

a. Pieter van Stijn treedt af en stelt zich verkiesbaar voor een volgende termijn van 3 jaar 
als penningmeester. 

b. Bas Endlich treedt af en stelt zich niet verkiesbaar voor een volgende termijn van 3 
jaar. Bas blijft nog wel hand- en spandiensten verrichten voor de club. 

c. Caren Heijne wordt benoemd als bestuurslid voor een termijn van 3 jaar. 
d. Patrick Pols wordt benoemd als bestuurslid voor een termijn van 3 jaar. 
e. Djan Sipahi heeft zijn kandidatuur voor een bestuurslidmaatschap om persoonlijke 

redenen ingetrokken. 
 
11. Rondvraag 
John van Tilburg vraagt aandacht voor het plan om ook voor ons parkeerterrein ‘betaald parkeren’ 
te gaan invoeren. Het bestuur is in overleg met Excelsior Rotterdam om hierover goede 
afspraken te maken.  
Op voorstel van Jacko van Ast zal het agendapunt “toelichting ontwikkelingen bij Excelsior 
Rotterdam”, dat vandaag vanwege afwezigheid moest worden geschrapt, alsnog worden 
behandeld op 27 november. Voorzitter Bob de Lange wordt hiervoor uitgenodigd.   
Ivando Neenes vraagt of het bestuur iets kan doen aan het feit dat de ouders van de Champions 
League op veld 4 achter het grote hek in de modder moeten plaatsnemen als hun kind daar 
speelt. In elk geval moet de deur in het hek niet op slot zijn, zodat een ouder snel naar het kind 
kan toegaan. Verder moet beter afgewisseld worden tussen de teams die op de buitenste velden 
spelen en zou ook voorkomen moeten worden dat teams aansluitend twee keer tegen elkaar 
moeten spelen. Het bestuur zal zich hierover nader beraden. Arthur Rasenberg herhaalt de 
opvatting die hij eerder herhaaldelijk uitsprak dat de interne competities op veld 1 moeten spelen. 
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Wim van Merkensteijn bevestigt nog een dat hij bereid is opnieuw met Arthur Rasenberg de 
“Kralingse Bingo” te organiseren, waarbij de opbrengst voor de club zal zijn. Als datum wordt 26 
januari afgesproken. 
 

 
 

Het nieuwe bestuur 2023-2024 
 
12. Sluiting  
Voorzitter Joris de Caluwé sluit de vergadering met de uitnodiging om naar goed Zeeuws-Vlaams 
een drankje van de voorzitter te gebruiken. Daarna volgt een ferme klap met de Historische-
Hamer-Met-De Verkeerde-Oprichtingsdatum… 
 
JvA, 29-11-2023 


